



Accredited Certification International

ISO 14001 Environmental Management System Certification

ISO 14001 is the internationally recognized standard for an environmental management system (EMS). It provides guidance on how to manage the environmental aspects of activities, products and services more effectively. An EMS helps a company to continually improve its ability to efficiently identify, minimize, prevent and manage environmental impacts as they arise, therefore reducing risk. ISO 14001 can be established in any organization, regardless of its size or sector. It is becoming more and more imperative that environmental progress is important to business bottom line and essential healthy economy and prosperous society.

Benefits

- Improves environmental performance
- Minimizes insurance costs
- Minimizes incidents that result in liability
- Maintains or enhance good public/community relations
- Satisfies vendor/investor criteria
- Enhances image and global competitiveness



國際認可証有限公司
Accredited Certification International Limited

www.aci-limited.com



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940
EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM
WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM



國際認可認證

ISO 14001 環保管理體系認證

ISO 14001環境管理體系是國際承認的環境管理標準，它考慮了環境保護、減少污染和社區經濟需要，為如何更有效地管理環境方面的業務，產品和服務提供了指導。環境管理體系能幫助企業持續地提高自身的能力，對任何可能對環境造成影響的情況在進行有效的識別、減少、防止和管理，從而降低風險。ISO 14001 考慮了環境管理體系定的有效性。ISO 14001可建立於任何機構，並且不受到規模或行業的影響。由於環境保護是任何行業的底線，健康的經濟和繁榮社會的重要因素，它漸漸成為對企業不可缺少的管理要求。

好處

- 改善環境
- 減少保險費用
- 減少因發生意外而要負上的責任
- 保持或提昇與外界的良好關係
- 滿足投資者的要求
- 提昇企業形象及國際競爭力



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

www.aci-limited.com



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940
EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM
WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM



Accredited Certification International

ISO 14001 Environmental Management System Training

TE1	ISO 14001 Introduction	3 hours
Details ~ What is EMS and ISO 14001? ~ How does ISO 14001 fit with ISO 9001? ~ What driving the EMS movement? ~ What are the Certification process and its necessary requirements?		
TE2	ISO 14001 Effective Application	1 day
Details ~ Environmental issues – how they affect you and your company ~ Introduction to the ISO 14001 series of standards and all clauses ~ Introduction to Environmental Management System		
TE3	ISO 14001 Implementation and documentation	1 day
Details ~ISO 14001 requirements for documentation and why documentation required ~Process approach to create practical documents ~System Documentation ~Updating and Maintenance of Environmental Management System		
TE4	ISO 14001 Internal Auditor Training	2 days
Details ~ Documentation review ~ EMS auditing ~ Environmental aspects and impacts evaluation ~ Environmental legislation and regulation ~ Comparison between internal and external audit		



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

www.aci-limited.com



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940
EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM
WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM

Date	Courses are organized once a month. Detailed schedule can be found on our website.
Methodology	Presentation, Workgroup Discussion, Case Study & Exercise
Certificate	Certificate of successful completion will be issued to delegates who have attended full course
Venue	ACI Training Centre



國際認可認證

ISO 14000 環保管理體系培訓課程

TE1	ISO 14001 入門	3 小時
<p>內容</p> <ul style="list-style-type: none"> ~ 討論為何需要環境管理系統 (EMS)及其好處 ~ 概述ISO 14001 系列 ~ 說明ISO 14001基本概念 ~ 了解認證過程及其基本要求 		
TE2	ISO 14001 有效應用	1 日
<p>內容</p> <ul style="list-style-type: none"> ~ 環保論題：它們如何影響你與你的公司？ ~ ISO 14001系列簡介 ~ 環境管理系統簡介 ~ ISO 14001條款解釋 		
TE3	ISO 14001 文件處理	1日
<p>內容</p> <ul style="list-style-type: none"> ~ISO 14001對文件的要求及為何有此要求 ~過程方法以建立實用文件 ~系統文件 ~更新和維護環境管理體系 		
TE4	ISO 14001 內部審核員培訓	2 日
<p>內容</p> <ul style="list-style-type: none"> ~ 文件檢閱 ~ 環境管理系統審核 ~ 環保觀點及其影響評估 ~ 環保法規及規定 ~ 內部與外部審核之比較 		



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

www.aci-limited.com



TEL: (852) 3977 8988 FAX: (852) 2806 1940
EMAIL: ENQUIRY@ACI-LIMITED.COM
WEBSITE: WWW.ACI-LIMITED.COM

上課日期	培訓課程會於每月舉行一次，詳細日期可瀏覽本公司的網頁
上課模式	講解、小組討論、練習及個案研習
獲取資格	完成課程之學員將獲頒發課程完成證書乙張
地點	ACI培訓中心